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Адрес Glaston Finland Oy
Tamglass 
Vehmaistenkatu 5 
P.O. Box 25 
33731 Tampere

Телефон 00358 10 500 500

Факс 00358 10 500 190

Интернет www.glaston.net

 

Работники 400

Сертификаты DIN EN ISO 9001

Год основания 1970

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Brown Onduso 

Marketing & Public Relations 
Phone: 00358 40 7739313  
Fax: 00358 10 5006180  

Contact 2. Мистер Juha Liettya 
Head of Machines (including Tamglass) 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Supplier of Machines for Bending Technology, Decoration and Tempering Furnaces, Pre-processing, tempering and laminating machines and
production lines, process and quality control equipment, training and maintenance services for manufacturers of architectural and automative glass  

Products:  
- SBF ScreenMax™ - Automatic Serial Bending Furnace  
- Autoclaving - AK™  
- Autoclave  
- Digital Printing  
- GlassJet™

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Tamglass is the world’s leading manufacturer of safety glass machines for the architectural, appliance, furniture and automotive glass industries.
Tamglass has production plants in Finland, the United States, Brazil, and China and sales and service companies in the Americas, Europe, the Middle
East, the Far East and Australia.

powered by www.glassglobal.com



Based on its expertise in engineering and process technology since 1970, Tamglass offers its customers in-depth know-how covering a wide spectrum
of glass processing: tempering, laminating, bending, bending and tempering as well as wide range of after sales services.

Company Profile of Glaston Finland Oy

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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